
R O M Â N I A 
JUDEŢUL PRAHOVA 
COMUNA TEIȘANI  
CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES – VERBAL 

al ședinței extraordinare a Consiliului Local Teișani  din data de  18  

decembrie 2023, orele 18,00 

 Sedința  extraordinara cu convocare de indata  a Consiliului Local Teișani  
a fost convocată prin convocatorul  inregistrat cu nr. 7241/12.12.2023, semnat 
de 6 consilieri locali (Oprescu Petre ,Cârstocea   Lavinia –Elena , Marghioala 
Cătalin-Ionuț , Diniță Ștefan , Mares Rocxana, Hangiu Florentin  ) . 
  

La apelul  nominal s-a constatat că la lucrările ședintei  participă un numar 
de 12 consilieri din numarul total de 12 consilieri in functie   și anume  ,  fizic un 
numar de 8 consilieri  : Oprescu Petre ,Cârstocea   Lavinia –Elena , Mares 
Rocxana, Dumitrescu Gheorghe,  Marghioala Cătalin-Ionuț , Diniță Ștefan , 
Hangiu Florentin si Catană Octavian, iar on line participa 4 consilieri si anume :   
Mirea Ovidiu–Constantin , Dafina Marian-Irinel , Pisaiu Ionuț-Daniel si  Popa 
Constantin .  

Invitati : – domnii  Belciug Silviu Ion,  Ciulac Gabriel , Marculescu Robert, 
Marculescu  Eugen,Cojanu Ion , Maracineanu Ciprian si Diaconu Vasile.  

La ședința Consiliului Local Teișani mai participă, de drept , doamna  

Stanciu Camelia secretarul general  al U.A.T. Teișani . 

D-l presedinte  Oprescu Petre  

Dau citire proiectului ordinei de zi și anume : 

 1.Aprobarea procesului -verbal al  ședintei extraordinare  din data de 

05.12.2023 . 

2.Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 47/13.11.2023 ,  privind  

stabilirea impozitelor și taxelor locale , precum și a taxelor speciale pe anul 2024 

- proiect inițiat de d-l primar Stanciu Gheorghe ; 

Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 

 

3.Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 48/13.11.2023 , privind 

executarea lucrarilor silvice pe terenul impadurit al comunei Teisani , satul 

Bughea de Sus , punctul Tampa  - proiect inițiat de d-l primar Stanciu Gheorghe 

; 

Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 

 



4.Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 51/05.12.2023 ,  privind 

acordarea unor ajutoare de urgenţă -  proiect initiat de d-l primar Stanciu 

Gheorghe ; 

Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 

 

5.Diverse  

 

D-l presedinte 

 
Supun la vot  ordinea de zi  .   
Voturi pentru – 12 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?  Nu sunt. 
Vă mulțumesc ! 
 
Ordinea de zi a sedintei extraordinare din data de  18.12.2023 a fost 

aprobat cu unanimitate de voturi   . 

 
D-na Stanciu Camelia – secretar general al U.A.T. Teisani 
Va informez ca sunt indeplinite prevederile art 136 ,alin ( 8)  din O.U.G. nr 
57/2019 , privind Codul administrativ , m c,  perntru proiectele de hotărâre care 
au fost aprobate pe ordinea de zi .  
Precizez de asemenea ca convocarea sedintei s-a facut invocand prevederile art 
.7  alin (13)  din  Lg. 52/ 2003,  privind transparenta decizionala in administratia 
publica  , cu modificarile si completarile ulterioare . 
 

D-l presedinte de sedinta 

Punctul nr. 1   

Aprobarea procesului -verbal al  ședintei extraordinare  din data de 

05.12.2023 . 

Dacă sunt observații ?   

Se inscrie cineva la cuvant ? 

Nu sunt inscrieri  la   cuvant . 

Supun la vot procesul verbal  
Voturi pentru – 12  
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?  Nu sunt.   
Vă mulțumesc ! 



 
Procesul verbal al sedintei extraordinare cu convocare de indata  din 

data de 05.12.2023 a fost aprobat cu 12 voturi  pentru . 

Punctul nr. 2   

Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 47/13.11.2023 ,  privind  

stabilirea impozitelor și taxelor locale , precum și a taxelor speciale pe anul 2024 

- proiect initiat de d-l primar Stanciu Gheorghe ; 

Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 

 

D-l presedinte: 

Dacă sunt observații?  Da  
Inscrieri la cuvant – d-nii : Marghioala si Oprescu Petre , lista ramane deschisa 
. 
 
D-l Marghioala Catalin - De la sedinta de  comisii si pana acum am tot studiat 
si  am constata ca impozitul pe proprietate  se stabileste prin inmultirea valorii 
impozabile stabilite  cu cota de 0,1 % la persoane  fizice rezidentiale  , rezultand 
o valoare  , de exemplu de 100 lei  . 
Consider ca ar fi corect ca la  acesta  valoare sa fie aplicata  cota inflantiei 
stabilita pe an . Astfel exemplificat se pleca de la 100 lei  si rata inflatiei se aplica 
in fiecare an succesiv  , rezultand o  cota a inflatiei destul de mare . La un calcul  
simplu , de la un impozit de 100 lei s-a ajuns dupa 8 ani la 185 lei . 
Daca nu se emite  hotararea  nu se pot incasa impozitele si taxele locale in anul 
2024 .  
Timpul este scurt , sa trecem peste acest fapt , iar anul viitor reglam  acest lucru 
prin redirectionarea acestui impozit catre investitii . 
O sa solicit in cel mai scurt timp gradul de incasare al impozitelor  .  
 
D-l Oprescu Petre – Am studiat   codul fiscal si impozitul se fixeaza  si apoi se 
adauga inflatia anuala .Prin aplicarea inflatiei nu mai era necesara emiterea unei 
hotarari .  
Este inadmisibil ca sa se meraga in continuare cu cote mari ale impozitelor .  
Cetatenii platesc impozite pentru dezvoltare si functionare, pentru ce sa platesc 
impozitele ?  
Eu nu voi vota acest proiect . Daca in codul fiscal  scrie clar , de ce nu se 
procedeaza in consecinta ? 
La drumul din Paraschivoiesti sa alocat ciment din custodie ? Intrebare pentru 
d-na viceprimar ?  
Va intreb ce aveti in acesta comuna ?  
 
D-l Catana Octavian – Celelalte primarii cum au procedat ?  
 



D-l Dumitrescu Gheorghe – Se face un blocaj , propun sa se voteze asa acest 
proiect  . 
 
D-l presedinte: 

Supun  la vot  proiectul  . 
Voturi pentru – 10. 
Voturi împotrivă? 1 ( Oprescu Petre )  
Abțineri? 1 ( Popa Constantin )  
Vă mulțumesc ! 
 
Dpl Popa  Constantin - motivez – eu ma abtin intrucat initiatorul nu este de 
fata sa sustina proiectul  in fata consiliului local .  
 
Proiectul de hotărâre propus a fost aprobat cu 10 voturi “pentru “. 
Vă mulțumesc ! 
 
Punctul nr. 3 

Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 48/13.11.2023 , privind 

executarea lucrarilor silvice pe terenul impadurit al comunei Teisani , satul 

Bughea de Sus , punctul Tampa  - proiect initiat de d-l primar Stanciu Gheorghe 

; 

Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 

 
D-l presedinte: 
Dacă sunt observații?   
 
Inscrieri la cuvant : d-nii- Coman Nicolae , Oprescu Petre , Marghioala \catalin 
si hangiu Florentin , lista ramane deschisa . 
 
D-l Coman- ideea proiectul a fost propusa de mine la intiativa cetatenilor  din 
satul Bughea de Sus  avand ca motivatie faptul ca sa se faca ceva si  pentru 
cetatenii din sat , terenul  nu este padure , este maracinis, sunt copaci care au 
diferite dimensiuni  . In Tampa sunt doua femei  , care au nevoi speciale !   
 
D-na viceprimar – Are cineva inchiriata acesta suprafata de teren ? Acesta 
suprafata de teren  nu trebuia curatata  de cel care are inchiriat ? 
 
D-l Oprescu Petre  – Invocati saracia , toata lumea vrea lemne ! De ce nu se 
scoate la licitatie ? Sunt de parere sa se verifice care sunt clauzele contractuale 
ale cetateanului care are inchiriat terenul despre care se face referire.  
Ati facut de la 36 de bransamente de apa  56. ? De ce nu ati facut  bransamente 
si pentru cele 2 femei din Tampa ? 
 



D-l Marghioala Catalin- De odata « Tampa »  a devenut Km 0 al comunei  
Teisani .  De 5 ani erau bani pentru calamitati si s-au facut lucrari  abia anul 
acesta , si fara  proiect .  In 27 de ani  aceste femei nu erau din localitate ?  
 
D-l Hangiu Florentin - De cate ori in 27 de ani ati venit in fata consiliului 
local cu propuneri  pentru acesti cetateni  ?  
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul  . 
Voturi pentru –  2 ( Dumitrescu Gheorghe  , Catana Octavian ) . 
Voturi împotrivă? –    
Abțineri? – 10(  Oprescu Petre ,Cârstocea   Lavinia –Elena , Mares Rocxana,  
Marghioala Cătalin-Ionuț , Diniță Ștefan , Hangiu Florentin , Mirea Ovidiu –
Constantin , Dafina Marian-Irinel , Pisaiu Ionuț-Daniel si  Popa Constantin )  
 
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus  nu a fost aprobat , fiind  votatat cu 2 
voturi “pentru “  si  10 “  abtineri “  . 
Vă mulțumesc ! 
 
 
Punctul nr.4 
Proiect de hotărâre a consiliului local nr. 51/05.12.2023 ,  privind 
acordarea unor ajutoare de urgenţă proiect initiat de d-l primar Stanciu 
Gheorghe ; 
Aviz Comisia nr.1, 2 si 3 . 
 
D-l presedinte: 
Dacă sunt observații? Nu sunt  
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul  . 
Voturi pentru – 12 . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? Nu sunt    
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus a fost aprobat cu 12 voturi “pentru “. 
Vă mulțumesc ! 
 
Punctul nr. 5.  
 
Diverse  



D-l presedinte-  Dau citirea adresei nr 8551/13.12.2023  I.S.J Ph. – care    ne-
a fost comunicata . 
 
 
D-l presedinte:  
Sunteti de acord sa mentinem aceiasi structura si in anul scolar 2024-2025 ? 
Supun  la vot propunerea . 
Voturi pentru – 12 . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? Nu sunt    
Vă mulțumesc ! 
 
In acest sens s-a  intocmit adresa cu nr . 6338/ 18.12.2023   pe care  o sa 
ianintam Inspectoratului Scolar Judetean Prahova.  

 
 
Inscrieri la cuvant – d-nii :_ 
 Oprescu Petre  , Marghioala Catalin , Coman Nicolae, lista ramane deschisa . 
 
D-l Oprescu Petre –Informare -   Un grup de consilieri  face o adresa  catre 
Prefectura Prahova si prefectura ne face adresa in care ne spune sa ne raspunda 
primarul de ce nu a pus in aplicare  hotararile  consiliului local .  
 
D-l Coman Nicolae – Ati stat la masa negocierilor ? Lasati lupta politica ! 
 
D-l Ciulac Gabriel-  Sunteti prezent la fiecare sedinta de cons local ? Astazi 
de ce nu este prezent dl. primar ?  Cu cine sa stam la  masa tratativelor ?   
 
D-l Marghioala Catalin  – Definiti lupta politica ? Facem parte din partide 
politice . Cons local  aproba hotarari si primarul trebuie sa le puna in aplicare !  
Intrebati-l pe domnul primar  de ce nu a pus in aplicare hotararile adoptate ?  
Canalizarea s-a semnat in anul 2018 ,are un  prejudiciu de 6 miliarde si care  nu 
este nici astazi receptionata  .  
Caminul Cultural – s-a investit 10 miliarde  si acum se fac lurari de reparatii 
capitale.  
Baza sportiva – schimbata in hostel , prima primarie din tara care detine hostel.   
D-le Coman de ce ati veniti si ne trageti pe noi la raspundere ?  
 
D-l Hangiu Florentin – Ne-am pus la masa negocierilor si ce am rezolvat ?  
 
D-l Oprescu Petre -  Dau citire scrisorii de intentie  si raspunsul care s-a 
primit , solicitand proprietarul   suma de 5000 euro  pentru 250 m.p. 
 
D-l Popa Constantin – terenul  propus este o rapa ! 



D-l Marghiola Catalin – Este o locatie in apropierea cimitirului  , care se 
preteaza pentru obiectuvul propus – capela . O sa vina perioada in care  nu o 
sa mai perimita ca mortii sa fie tinuti in casa . Consider ca ne permitem acesta 
suma. D-l   primar si-a luat avocat care  costa 3000 lei /luna , respectiv 36.000 
lei / an. 
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot   intentia de a achizitiona acest teren  . 
Voturi pentru – 11 . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? Nu sunt    
Vă mulțumesc ! 
 
D-l Popa nu mai este online . 
    
D-l Oprescu Petre – Lucrarile de asfaltare facute  sunt facute fara 
documantatii tehnice .   
 
D-l Marghioala Catalin –Domnul  Ciulac stie ca  am avut nenumarate  intalniri 
la scoala  cu dl. primar , directorul de  scoala si  consilieri locali unde am  stabilit 
achizitionare  de  microbuz scolar , centrale termice ,  pr. tehnic si executie Sc 
Dumitru Brezeanu , modernizare gard scoala  Teisani , eficientizare energetica 
scoli , etc.   
Singurul proiect intiat a fost cel cu  monitorizare video , care a fost realizat de 
conducerea  scolii prin banii alocati in buget .  
 
D-l Hangiu Florentin –  Am muncit personal in anul 2022 ca sa se poata 
finaliza lucarile pentru inceperea scolilor de pe raza localitatii si drept 
recompensa am fost criticat…..  . Lucratorii  firmelor au lucrat  zi si noapte  , 
termenul de executie fiind foarte scurt .  
 
D-l Marghioala Catalin – In bugetul din anul  2023   au fost prevazuti  bani 
pentru rechizite scolare , dar nici pana astazi nu s-au deschis credite  de catre 
ordonatorul de credite  pentru scoala .   
 
D-l Belciug Silviu –Va invit vineri pe 22 decembrie  la ora 17,00 , la Casa 
sindicatelor  in Ploiesti , intrarea gratuita, invitatie A.U.R .     
 
 
D-l presedinte -  Muțumesc  colegilor  pentru participare ! 

   Președinte sedintă ,                                      Secretar general UAT ,        

   Oprescu Petre                                               Stanciu Camelia  

 


